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Vragen van het statenlid Ralph van Hertum en Bayram Erbisim (PvdA) ingevolge artikel 44 reglement van 
orde

 
AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2018 nummer 234. 
 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het 
reglement van orde van de Statenleden 
Ralph van Hertum en Bayram Erbisim over  
snelheidsovertredingen Sloeweg 
 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 30 januari 2018)  

1. Delen Gedeputeerde Staten de 
mening van de PvdA dat de extreme 
snelheidsovertredingen op de 
Sloeweg gevaarlijk zijn voor alle 
weggebruikers en de 
ordehandhavers? Indien ja, bent u van 
plan om met de politie in gesprek te 
gaan om de veiligheid op de Sloeweg 
te verbeteren? Indien nee, 
waarom niet?  

1. Ja.  Wij zijn sinds december 2018 in gesprek 
met de politie over dit onderwerp. Ook 
hebben wij in de media aangekondigd 
(PZC van 23-12-2017) dat we in 2018 extra 
gaan wijzen op het gevaar van (forse) 
snelheidsovertredingen. Dat gebeurt in 
samenwerking met het Regionaal 
Verkeersveiligheid Zeeland (ROVZ) en de 
politie. Momenteel worden integrale 
activiteiten voor de Sloeweg voorbereid. 

 
2.  Zijn Gedeputeerde Staten bereid om 

met de politie te overleggen om 
snelheidscontroles in te 
voeren op de Sloeweg? Bijvoorbeeld 
met een permanente trajectcontrole of 
een permanente controle (flitspaal) op 
een punt van de Sloeweg? 

2. Zoals gezegd zijn we al in overleg met 
politie over voorlichtings- en 
handhavingsactiviteiten om de extreme 
snelheidsovertredingen terug te dringen. 
Uiteraard komen in die overleggen alle 
voorlichtings- en handhavingsmiddelen aan 
de orde, zoals trajectcontrole en flitspalen.  

    
 
 

 MIDDELBURG,  27 februari 2018 
 
 

Namens de fractie van PvdA,   
 

Gedeputeerde Staten, 
 

Ralph van Hertum en Bayram Erbisim Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 

 




